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Abstract (en)
The invention relates to a multiple-use package, which also serves as a transport container, for replacing disposable packages, such as shoe boxes.
Furthermore, the container according to the invention is also intended to be used directly for display in the retail trade and to replace there the
previously used, primarily stationary shelving systems. In this case, not only is packaging material saved, but also personnel expenditure since time-
consuming unpacking, etc. for the display is not required. This is achieved in that the container essentially has the form of a collapsible shelf unit,
whose intermediate shelves can assume a sufficient inclination to serve at the same time for display, and in which the articles to be accommodated
can be fixed directly to the intermediate shelves without damage for transportation. Individual containers can readily be combined to form larger units
and can be collapsed to a small volume in the empty state and transported back for refilling. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Mehrwegverpackung, die gleichzeitig als Transportbehälter dient, zum Ersatz von Einwegverpackungen, wie etwa
Schuhkartons. Weiterhin soll der erfindungsgemäße Behälter auch direkt zur Präsentation im Einzelhandel verwendet werden und dort die
bisher verwendeten vorwiegend stationären Regalsysteme ersetzen. Dabei wird nicht nur Verpackungsmaterial eingespart, sondern auch
Personalaufwand, da aufwendiges Umpacken etc. für die Präsentation entfällt. Dies wird dadurch erreicht, daß der Behälter im wesentlichen die
Form eines zusammenklappbaren Regales besitzt, dessn Zwischenböden eine ausreichende Neigung annehmen können, um gleichzeitig der
Präsentation zu dienen und wobei die aufzunehmenden Gegenstände für den Transport direkt auf den Zwischenböden beschädigungslos fixiert
werden können. Einzelne Behälter sind problemlos zu größeren Einheiten zu kombinieren und können im leeren Zustand auf geringes Volumen
zusammengeklappt und zum Neubefüllen zurücktransportiert werden. <IMAGE>
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